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Er zijn 3 dingen nodig.

Mensen moeten in de goede stand staan om mee te willen werken.

Er gebeurt nu al veel, koepeloverleg, klankbordgroepen.

Daaruit distilleert zich een setje lessen. Voor de zomer kan dat sowieso breed worden bekeken. In de

zomer meer verdieping.

Sommige Langdurige zorg is sowieso gewoon doorgegaan. Het lessen trekken bij de LZ kolom wordt

sowieso al door andere mensen gedaan en EAR) heeft reserve teams voor de zomer.

De strategie voor mensen met een beperking komt na de zomer. In het “september rapport”.

Voor het leren van de lessen hebben we nog een aanspreekpunt nodig vanuit Z en vanuit Jeugd.

wijst 1 iemand aan die de reacties vanuit de LZ-kolom zal coordineren en samenvoegen. Dat

helpt ons enorm.

Daarnaast kunnen we veel meer doen met data. Wat zie je aan patronen in de effecten van het

beleid? RIVM is degene die aan de hand van modellen moet gaan uitleggen van de effecten zijn

geweest. Opbrengst van het beleid is dat er niet meer mensen zijn overleden, maar dat is moeilijk
aan te tonen. Je kunt wel de ex ante en ex post scenario’s met elkaar vergelijken.

De persoonlijke beschermingsmiddelen zijn op orde.

Geleerde lessen

Het informele netwerk is cruciaal. Goede relaties met de directeuren GGD en PG van gemeenten

heeft hier geholpen, maar kan nog veel beter.

Het OMT moet breder.

Het belang van digitaliseren is evident geworden. Gegevensuitwisseling in de zorg is essentieel voor

het goed in beeld kunnen brengen van uitbraken.

Het is goed dat de productie van beschermingsmiddelen in eigen hand is genomen. Centrale regie.

De centrale regie moet je op alle terreinen goed hebben staan. We zijn nu toch overvallen door de

snelheid waarmee het virus om zich heen greep. Dit was een enorme schok voor het systeem.

Er werd nu te ongedifferentieerd gewerkt. Straks kun je veel meer differentiéren omdat er nu

voldoende beschermingsmiddelen zijn en voldoende testcapaciteit. En de relaties met de GGD’s zijn

goed.

De thuiszorg is de slechtst georganiseerde sector dus daar veel eenpitters die informatie misten en

dus het ministerie belden voor beschermingsmiddelen.

Algemeen

Een idee zou kunnen zijn om een audit te organiseren voor verpleeghuizen. Zodat bekeken kan

worden of zij de veiligheid goed genoeg op orde hebben.

en [IEE hebben zich gemeld om evaluatie uit te voeren.

geeft mee dat hij het lessen leren expliciet breder wil trekken dan VWS. Dus passage in de

Kamerbrief aangepast. Ook J&V en NCTV erbij.
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